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Τα επίθετα έχουν τρεις βαθμούς:

+τον θετικό

+τον συγκριτικό

+τονυπερθετικό



Θετικός βαθμός: φανερώνει ότι ένα
ουσιαστικό έχει κάποια ιδιότητα.

π.χ. Ο Βαγγέλης είναι έξυπνος.

Η Αγγελική γράφει ωραία γράμματα.



Συγκριτικός βαθμός: φανερώνει ότι ένα ουσιαστικό
έχει μια ιδιότητα σε μεγαλύτερο βαθμό από ένα άλλο
(τον χρησιμοποιούμε για να συγκρίνουμε δύο
ουσιαστικά).

π.χ. Ο Βαγγέλης είναι εξυπνότερος από τον Αντώνη .

ή

Ο Βαγγέλης είναι πιο έξυπνος από τον Αντώνη.



Υπερθετικός βαθμός: φανερώνει ότι ένα ουσιαστικό
έχει μια ιδιότητα σε πολύ μεγάλο βαθμό.

π.χ. Ο Βαγγέλης είναι εξυπνότατος.

ή

Ο Βαγγέλης είναι πολύ έξυπνος.

ή

Ο Βαγγέλης είναι ο πιο έξυπνος.



Ο συγκριτικός και ο υπερθετικός βαθμός
σχηματίζονται μονολεκτικά (δηλαδή με μία λέξη)
αλλά και περιφραστικά (με 2 ή περισσότερες λέξεις). 

Στον πίνακα που ακολουθεί
μπορείς να δεις πώς γίνεται αυτό.



ΘΕΤΙΚΟΣ ΒΑΘΜΟΣ ΣΥΓΚΡΙΤΙΚΟΣ ΒΑΘΜΟΣ ΥΠΕΡΘΕΤΙΚΟΣ ΒΑΘΜΟΣ

ωραίος ωραιότερος
ή

πιο ωραίος

ωραιότατος
ή

πολύ ωραίος
ή

ο πιο ωραίος

νόστιμη νοστιμότερη
ή

πιο νόστιμη

νοστιμότατη
ή

πολύ νόστιμη
ή

η πιο νόστιμη

ισχυρό ισχυρότερο
ή

πιο ισχυρό

ισχυρότατο
ή

πολύ ισχυρό
ή

το πιο ισχυρό



Ο συγκριτικός και ο υπερθετικός βαθμός σχηματίζουν τις
καταλήξεις τους ανάλογα με την κατάληξη του επιθέτου
στον θετικό βαθμό.

ΘΕΤΙΚΟΣ ΒΑΘΜΟΣ ΣΥΓΚΡΙΤΙΚΟΣ ΒΑΘΜΟΣ ΥΠΕΡΘΕΤΙΚΟΣ ΒΑΘΜΟΣ

πυκνός πυκνότερος πυκνότατος

γλυκύς γλυκύτερος γλυκύτατος

συνεπής συνεπέστερος συνεπέστατος



Ο συγκριτικός και ο
υπερθετικός βαθμός

ονομάζονται
παραθετικά των επιθέτων

Και κάτι ακόμα:


